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SPRAWOZDANIE nr 6 

Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

  

przygotowane przez: 

Rafała Krzyżanowskiego 

Wtorek, 06.02.2024 godz 18.45 

  

Agenda: 

1. Nasze projekty – DOWAR, AKLA inne 
2. Zajęcia dodatkowe – zmiany organizacyjne, problemy z p.prowadzącą 

malarstwo. 
3. Strony www – szkolna i nowa Szkoły. 
4. Wgląd do prac klasowych z podpisem rodzica. 
5. System ocen – odpowiedź na naszą uchwałę 
6. Półki w Małej Szkole 
7. Piknik 25.02.2024 r. 
8. Idziemy na zakupy – niszczarka, Świetlica, ławki na korytarze, Namioty 

 

W zebraniu RR wzięły udział 25 osób, w tym 13 uczestników on-line (lista obecności do 

wglądu u Sekretarza RR). 

Spotkanie otworzył Przewodniczący RR Rafał Krzyżanowski. 

 

1. Omówiono programy RR DOWAR i AKLA, okazało się że do tej pory w akcjach 

uczestniczyło odpowiednio 6 i 14 klas. Przewodniczący obiecał przesłać do rodziców 

informację przypominającą przed spotkaniami klasowymi. 

Skarbnik RR Marta Rogozińska poinformowała o bieżącym dokonywaniu zwrotów premii 

dla klas z tytułu wczesnej wpłaty składki. 

Omówoino wstępnie ofertę ustawienia maszyn wendingowych ze zdrowymi przekąskami 

co spotkało się z niechęcią rodziców, choć były tez głosy popierające pomysł jako 

awaryjną możliwość zdobycia posiłku. 

Artur Leszczyński obiecał zdobyć plan finansowy Naszej Szkoły na bieżący rok szkolny 

oraz dowiedzieć się z kim należy się kontaktować w sprawie wynajęcia namiotów na 

Piknik. 

 

2. Zaj. dodatkowe :  

Zgodnie z wcześniejszymi rozmowami podczas spotkania Rady przewodniczący Rady 

ustalił z p.Dyrektor Szkoły zasady współpracy przy organizacji zajęć dodatkowych w 

Naszej Szkole. 

Od nowego roku szkolnego (jeśli się uda, to może już w tym roku) Rada Rodziców 

będzie pełniła rolę opiniotwórczą i przedstawiała Dyrekcji wybranych prowadzących 

poszczególnych zajęć. Natomiast umowę na użytkowanie sal szkolnych prowadzący 

będą podpisywali z Władzami Szkoły. Rozliczenia finansowe będą się odbywały 

pomiędzy prowadzącymi i rodzicami bezpośrednio. 

Rafał Krzyżanowski poinformował Radę o zmianach w ustalonym wcześniej z RR grafiku 

zajęć z Malarstwa wprowadzonych przez p. Dorotę Samborską. Sprawa wymaga 

dodatkowego wyjaśnienia. 

 

3. Wgląd do Prac klasowych: 

Na spotkaniu z Panią Dyrektor Rafał Krzyżanowski poruszył sprawę umożliwienia 

rodzicom wglądu do klasówek napisanych przez ich dzieci. 
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Zgodnie z propozycją Artura Leszczyńskiego swoją ocenioną prace klasową uczeń 

mógłby dostawać do domu z obowiązkiem przedstawienia jej rodzicowi i uzyskania jego 

podpisu, a następnie zwracałby ją do nauczyciela. 

Pani dyrektor podjęła propozycję i ma ją przedyskutować z Radą Pedagogiczną. 

Artur Leszczyński zaproponował podjęcie przez Radę uchwały w tej sprawie. 

 

4. Strona www 

Ola Kępka ma zająć się koordynacją umieszczenia linku strony Rady do nowej strony 

Szkoły oraz umieszczenie linku strony Szkoły na naszej.  

 

5. System ocen 

Na spotkaniu z Panią Dyrektor Przewodniczący uzyskał zapewnienie uzyskania 

pisemnej odpowiedzi na złożoną uchwałę Rady dotyczącą zmian w systemie oceniania, 

który nastąpił w tym roku szkolnym. 

6. Nadal istnieje szansa na zainstalowanie półek w Małej Szkole 

 

7. Piknik 

Przewodniczący podczas spotkania z Dyrekcją ustalił datę Pikniku Rodzinnego na 

25.05.2024 roku 

Rada ustaliła, że tematem Pikniku w tym roku będzie zakres obejmujący sport, zdrowy 

tryb życia, taniec, a może elementy kultury popularnej, gdy ktoś nie lubi sportowych 

rywalizacji. Pojawiła się też propozycja, aby zawody sportowe przeplecione były 

tematyka i może poczęstunkami zdrowej żywności. 

Przewodniczący poruszył temat sponsoringu podczas imprezy co spowodowało wiele 

pytań i wątpliwości, temat zostanie omówiony w późniejszym czasie 

 

 

8. Zakupy 

Jednogłośnie Rada zagłosowała za zakupem potrzebnych akcesoriów do Świetlić 

szkolnych oraz krzeseł, lub ławek na korytarze. 

Za zakupem niszczarki dla Szkoły za było 21 uczestników spotkania, przeciw 4 osoby 

Natomiast zakup namiotów przydatnych do organizacji stoisk Piknikowych, lub 

organizacji innych wydarzeń szkolnych został wstrzymany do wyjaśnienia możliwości 

pozyskania takowych z innych źródeł 

 

 

O godz. 20.50 Przewodniczący zakończył zebranie. 


